
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 23. maj 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Græse Bakkeby 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 
- Godkendt 

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen 
- Gruppeordningen: der er ansat 3 lærer og 1 pædagog, 

alle rigtig gode med fantastiske referencer. 
-  

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

- Er ikke kommet til mødet. 

Sag nr. 4 Opdatering af årshjul 

   

Sag nr. 5 Nyt fra Græse Bakkeby 

- Udskydes til det nye skoleår grundet sygdom 

Sag nr. 6 Nyt fra SFO, Græse og Falkenborg 

- De nye Mini’er har haft en god start, der er 37 børn på 
GB og 26 børn på FA 

- Der er en positiv stemning blandt personalet i 
SFO’erne og på skolerne, der har været en del 

udfordret børn der har gjort det svært, men der er 
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ved at være styr på dem, PPR er kommet tættere på, 
og vi har kunne hjælpe dem rigtigt. 

- Der er ansat to nye pædagoger, en til hver matrikel, 
en kvinde og en mand. 

- Kompetenceudvikling for både pædagoger og lærer. 

- Der har været en pædagog fra hver matrikel, på 
ICDP-uddannelse, de har meldt positivt tilbage. 

- Der har været tilbud fra kommunen om DGI – digital 
dannelse og leg, to oplæg af 3 timer. 

- Mobil politik på GB og FA er forskellige, på GB skal de 

afleveres og udleveres ved afhentning, på FA arbejder 
de med hvad holdningen skal være, men det opleves 

ikke som en stor udfordring. 
- Der efterlyses lidt mere synlighed og kommunikation 

omkring voksenstyret aktiviteter på GB, måske noget 
nyt i paletten. 

Udsatte børn i SFO: 

- Skolen har efterspurgt op i forvaltningen, hvad er der 
af muligheder for støttetimer i SFO-tid, på de børn der 

har behov for støtte i skoletiden også, det vil kunne 
gøre en stor forskel for de børn der tydeligt har 

behovet. Denne efterspørgsel er desværre blevet 

lukket ned. 
- Grundet den udfordrede børnegruppe på FA har man 

prioriteret mere personale på FA selvom børnetallet 
tæt på er det samme. 

Sag nr. 7 Udearealer på afdelingerne 

- Ønske om at det bliver bragt op politisk, alle 3 
matrikler trænger til vedligeholdelse, politikkerne har 

ikke for øje at fx legepladser kræver forholdsvis dyre 

vedligeholdelse. 
- Alle skolerne herunder MA trænger gevaldigt til 

vedligeholdelse, af både bygninger og udearealer. 
- Udearealerne på GB og FA har også en del 

vedligeholdelse af legepladserne  

Sag nr. 8 Skoleplan, se vedlagt bilag 
- Oplæg for alle lærere og pædagoger om 

mentalisering. 

- Næste skoleår arbejder de igen i årgangs Teams, for 
at sikre at det er de samme lærer der kommer i 

klasserne, da vi har erfaring med at det giver bedst 
læring og ro for børnene, der kan så komme låne 

lærer ind over for at sikre fagligheden, men der vil 

hele tiden være en kendt lærer knyttet til. 
- Målet er at det er de samme lærer der blandet andet 

følger klasserne fra fra 1. til 6. klasse 
 

- Skoleplanen er sendt rundt til SB. 
 

- SB skal tage stilling til om der er noget som skal 

tilføjes. 



 

 

 
 

3 /4 

 
- Skoleplanen skal vise hvad ressourcerne bruges til. 

2 indsatser vi selv har fokus på, og 3 alle skolerne i 
kommunen skal arbejde med. 

 

- Skolen arbejder allerede med de indsatser der er 
udstukket fra forvaltningen, selvom de ikke er færdige 

med arbejdsgruppen i forvaltningen, så justere vi, når 
vi får mere af vide oppe fra. 

 

- Blandet andet fastholdelse og rekruttering, hvordan 
tiltrækker vi personale og fastholde dem, blandet via 

mentorordning. 
 

- Vi skal til at screene højtbegavet børn, og have fokus i 
det område. Det vi vil starte med handler om;  

Hvad vil det sige at være højt begavet- fagligt, socialt, 

andet? Herefter vil vi drøfte hvordan en indsats kan se 
ud. 

 

Sag nr. 9 Brug af sociale medier   
- Hvad er, eller hvad skal SB’s rolle være her. 

SB drøfter dette næst eår 

Sag nr. 10 Valg til skolebestyrelsen 
- Der er ikke nogen på valg, før til foråret 2024, der 

mangler dog suppleanter, gerne nogen fra de mindre 

klasser på FA og GB, evt gruppeordningerne. 

Sag nr. 11 Evt. 

Emne til næste skoleår: 

- Støtte til børn også i SFO-tid, de børn der har behov 
for en til en støtte i skoletiden, har samme behov i 

SFO-tiden, hvordan kommer vi videre med dette 
- Husk skolebestyrelses valg i august 2023. 

 

Sag nr. 12    Personalenyt 

- Drøftet. 
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